
  
   Protokoll fört vid sammanträde med kyrkorådet  
   i Båstad-Östra Karups församling 2023-02-16   

församlingsgården i Båstad 
 
 
Närvarande Ordf. Peder Hörup, Christer Walther, Kh. Ann Lidgren, Barbro Johansson,  
beslutande: Kerstin Larsson, Bo Olofsson, Tomas Peterson,  
   
Närvarande  Lena Leijon, Johanna Bergulv Karsberg, Anne-Christine Bredvad-Jensen, 
ej beslutande:  
 
Frånvarande:  
 
Övriga närvarande: Sekr. Evelin Senniksen 
 
  § 1 
Mötets öppnande Ordf. Peder Hörup hälsar välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.  
 Kh. Ann Lidgren inleder med andakt. 
 
  § 2 
Dagordning Dagordningen godkänns enligt kallelsen. 
  
  § 3 
Justering Till att justera dagens protokoll utses Lena Leijon på måndag 20/1 kl. 10. 
  
  § 4 
Uppskov församling- Vi har fått uppskov att lämna in Församlingsinstruktionen, FIN till augusti 
Instruktion, FIN 2023. Kh. Ann föreslår att kyrkorådet och personalen träffas 2 halvdagar 
  för att påbörja arbetet snarast. Hur ska vi bedriva undervisning, gudstjänst, 
  mission och diakoni i vår församling. 
  Kyrkorådet beslutar att vi träffas onsdag 15 mars kl. 9-12,30 och  
   tisdag 11 april kl. 8.30 morgonmässa i Mariakyrkan för den som vill därefter  
   kl. 9-13 med frukost. 

 
§ 5 

Energifrågor i Bo informerar om energibesparingarna. Värmepumpar är monterade och i drift  
Fastigheterna i Ö Karups församlingshem. Värmepumpar är monterade på Båstads 

församlingsgård och kommer i drift under nästa vecka. Värmepumpen till 
förvaltningsbyggnaden är också på gång, man har förberett för installation. 
Gasanslutningarna kommer att vara då man inte vet hur framtiden ser ut. 
Kyrkorådet uppskattar Bosses och Lasses insatser som halverat 
energikostnaderna åt församlingen. 

 
 § 6 
Info. Ombyggnad av Ordf. Peder informerar om att kommunen har förlängt handläggningstiden 
Vaktmästeriet med 10 veckor. Skäl för beslut: ökade transporter, trafiksäkerhet, bortfall av 

parkeringsplatser. Se bilaga. Stiftsingenjör Anders Burman som är 
projektledare, har gjort en statusbesiktning på plats och menar att det inte 
kommer att medföra en ökad trafik eller belastning. Andreas Månsson, 
stiftsingenjör kommer att vara kontrollansvarig för bygget. 
Vidare måste man tänka på var kistor och urnor förvaras under ombyggnaden. 
Se bilaga.  

 
 



  § 7 
Info ny askgravlund Mickes trädgårdsservice har nu prov murat med vald sten, finns i Hemmeslöv 
Båstad om någon vill titta på det. Vid besök kontakta Kenny Nilsson på Mickes 

trädgårdsser. Vi ska göra avtal med Mickes trädgårdsservice.  
Arbetet påbörjas under våren. 

 
  § 8 
Rep. av kyrkogårds- Ordf. Peder informerar att arbetet med muren vid Postridarens väg är  
muren i Ö Karup  besiktigat och klart. 
 
  § 9 
Info. Ramp till Östra Ordf. informerar om arbetet av tillgänglighetsanpassning av Ö Karups kyrka, 
Karups kyrka. Både av 2 ramper till kyrkan och av WC. Tillstånd är sökt och beviljat hos 

Länsstyrelsen. Se bilaga från Tengboms 
 
 § 10 
Trädplantering ÖK Tomas Peterson och Anne-Christine informerar om tankarna kring träd- 
Kyrkogård planteringen på Ö Karups kyrkogård. Begäran har inkommit från Länsstyrelsen 

om återplantering av trädkransen på Ö Karups kyrkogård. Avser 12 träd av 30 
som återplanteras under 2023 längs muren som är renoverad med ca 12 meters 
mellanrum. Därefter kan man göra det i omgångar och i samråd med 
Länsstyrelsen. Kartan bör ritas om då nya gravplatser tillkommit längs E6:an 
och mot församlingshemmet.  
Kyrkorådet har tidigare beslutat att blomsteräng ska anläggas längs muren 
utmed parkeringen mot Viktor Ewald väg.  
Kyrkorådet beslutar uppdra åt Anne-Christine att göra en plan till 
Länsstyrelsen och att gruppen jobbar vidare med förslagen. 

  
 § 11 
Info. Från kyrko- Tomas informerar från Kyrkogårdsutsottets möte 2023-01-26. 
gårdsutskottet Man önskar få i gång brunnen med vatten på Båstads kyrkogård och grind- 
 stolparna till kyrkogårdarna behöver putsas om. Urnlunden i Båstad behöver 

tillgänglighets anpassas. Se bilagor. 
 
 § 12 
Brandstege till  Kh. Ann har inte fått in anbud på brandstege. Bosse erbjuder sig att undersöka  
expeditionen  saken vidare och förhöra sig hos Montageservice om de har möjlighet att titta 

på det. 
 
 § 13 
Sommartider i ÖK Föreligger förslag att under juli månad hålla söndagsgudstjänsterna i Båstad  
Kyrka kl. 11 som en sommarkyrka. Ö Karups kyrka har under sommaren väldigt få 

besökare på söndagarna. Det kommer att hållas musikgudstjänster om 
torsdagarna under juli i Ö Karups kyrka. 
Kyrkorådet beslutar att förlägga alla söndagsgudstjänster i Båstad under juli 
och att göra en utvärdering i höst. Kh. Ann ansöker om detta. 

 
 § 14 
En dag tillsammans Kh Ann påminner om vår dag tillsammans den 10 mars i Grevieparken. 
10 mars Kyrkorådet anmäler sin närvaro/frånvaro till Evelin senast3/3 och om det finns 

särskilda önskemål om kost. 
 
 
 
 



 § 15 
Personalfrågor Kh. Ann informerar om personalläget.  

Löneavtalet kommer att bli tufft att förhandla, i dessa tider. 
Anställningsintervjuer har hållits med 4 kandidater till Ingemars tjänst. 
2 kandidater har varit på en andra intervju, så arbetet fortsätter. 
Britt-Marie föreslås att sköta administrationen för gravboksregister och 
behöver öka sin tjänst med 30% som går på begravningsverksamheten. 
Kyrkorådet beslutar i enlighet med förslaget.  
Britt-Marie börjar 1/3 med denna utökning. 
Rakel önskar utöka sin tjänst från 70 till 80%, denna fråga tas upp nästa gång. 

  
 § 16 
Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen genomgås och uppdateras.  

 
 § 17 
Kyrkoherden  Kh Ann Lidgren har informerat ut sitt månadsbrev och har inget ytterligare att 
Informerar informera. 
 
 § 18 
Rådet runt * Christer önskar få mer information i egenskap av vice.ordf. i kyrkorådet. 

* Tomas meddelar att han läser på om kyrkan och gravar i Båstad, intressant 
läsning. 
*Tomas meddelar att lutande och nedfallna gravstenar håller på att rättas upp. 
*Anne-Christine meddelar om Pilgrimsleden och kommande vandring 18 mars 
med start från Mariakyrkan kl. 10. Välkomna! Se bilaga. 
* Evelin läser upp tackbreven från Operation Smile och från Lekmannakåren. 
Act har tackat för våra bidrag för kollekt och försäljning under 2022 som 
inbringade 132 273.- Mycket bra jobbat! 
Evelin föreslår att det sätts upp ett cykelställ utanför expeditionen mellan 
kommande värmepump och bion. Kyrkorådet beslutar godkänna förslaget och 
se om det finns ett cykelställ på vaktmästeriets lager. 
* Peder informerar om Lars Fricks uträkning och skiss över parkeringsplatserna 
på Prästliden, se bilaga. Den 27/2 ska Ann och Peder träffa kommunen 
angående P-platserna, om någon är intresserad att följa med kan man höra av 
sig till Ann. 

 
§ 19 

Avslutning  Ordföranden tackar för idag och förklarar sammanträdet avslutat. 

Vi avslutar med Barnens bön. 

 

 
Båstad den 2023-02-15  Vid protokollet 

 
 
  Ordf. Peder Hörup   Evelin Senniksen 
 
   
 

Justeras      Sammanträdestid: 3+1 tim. 
 
 
  Lena Leijon 


